
1 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. április 28-án 

               16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva    polgármester 

Miskolczi Ferenc      alpolgármester  

 

Béni Norbert   képviselő 

Dombi Norbert         képviselő  

Molnár Gyula László  képviselő 

Nagy Zsolt         képviselő 

Nagyné Szigeti Mária  képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda  jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(az 1., 2. és 3. napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 6 fő képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Sürgősséggel küldtem ki kettő darab 

előterjesztést zárt ülésre energetikai támogatás témában, Balogh Zoltánné és Mirankó Mária 

pályázatát.  

A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt. 

Aki elfogadja a „Pétkomm Kft. könyvvizsgáló megválasztása, Alapító okirat módosítás” tárgyú 

előterjesztés zárt ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

127/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Pétkomm Kft. 

könyvvizsgáló megválasztása, Alapító okirat módosítás” tárgyú, 61/2022. 

számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a sürgősséggel kiküldött „Lakóházak energetikai 

felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Mirankó Mária)” tárgyú 

előterjesztés zárt ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

128/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Mirankó Mária)” tárgyú, 73/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a sürgősséggel kiküldött „Lakóházak energetikai 

felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Balogh Zoltánné)” tárgyú 

előterjesztés zárt ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

129/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Balogh Zoltánné)” tárgyú, 72/2022. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  
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Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (60/2022.) 

2.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

3.) Pétkomm Kft. beszámolója 2021. évi működéséről és gazdálkodásáról (58/2022.) 

4.) Téli útüzemeltetés (64/2022.) 

5.) Pétkomm Kft. ügyvezetőjének prémiumkifizetése, 2022. évi prémiumfeladatok 

meghatározása (59/2022.) 

6.) Alapítványok pályázatainak elbírálása a hiánypótlás után (63/2022.) 

7.) Beszámoló a 2022. I. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (68/2022.) 

8.) Nyári napközis tábor (62/2022.) 

9.) „Bakonyalja” Vízrendezési Vizitársulat megszűnése (65/2022.)  

10.) Temetőkerítés építése (71/2022.) 

11.) Kutyafuttató létesítése Liszt Ferenc u.2 számú ház mögötti területen (70/2022.) 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (69/2022.) 

2.) Tájékoztató a 2022. évi támogatási kérelmek elbírálásáról (67/2022.) 

3.) Ifjúsági tó körüli faeszközök karbantartása (66/2022.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

Horváth Éva polgármester: Vendégünkre való tekintettel javaslom, hogy a Pétkomm Kft. 

témáival kezdjük meg a napirendek tárgyalását. Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Pétkomm Kft. beszámolója 2021. évi működéséről és gazdálkodásáról  

(száma: 58/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm Ügyvezető Urat!  

A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot.  
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A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ügyvezető úr valamivel szeretnéd-e kiegészíteni az anyagot? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem, köszönöm. 

 

Horváth Éva polgármester: Képviselőket kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése, 

véleménye? Nem volt. 

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

130/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. 2021. december 31-i egyszerűsített éves beszámolóját 

 

469.799 ezer Ft mérleg főösszeggel 

       7.131 ezer Ft adózott eredménnyel 

elfogadja. 

 

A Pétkomm Kft. a mérleg szerinti eredményt helyezze 

eredménytartalékba. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

131/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. 2021. évi szakmai tevékenységéről és a távhőszolgáltatási 

tevékenység kintlévőségének 2021. évi alakulásáról szóló beszámolókat 

elfogadja. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a 3. számú előterjesztett határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

132/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. ügyvezetője kérésére a Polgári törvénykönyv 3:117. § (1) bekezdése 

alapján az előző üzleti évben kifejtett ügyvezetési tevékenység 

megfelelőségét megállapító felmentvényt megadja. 

 

Határidő a határozat megküldésére: 2022. május 6. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

2.) Téli útüzemeltetés (száma: 64/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Ügyvezető úr valamivel szeretnéd-e kiegészíteni? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem, köszönöm. 

 

Horváth Éva polgármester: Van-e valakinek kérdése?  

 

Béni Norbert képviselő: Volt egy lista az előterjesztés mellett, hogy melyik területek élveznek 

prioritást meg egyéb. Az lenne a kérésem, hogy valahova tegyük már ki, hogy mit kell a 

Pétkomm-nak letakarítania, mert amikor jön a havazás, jönnek a telefonok, hogy mikor érnek 

oda az én járdámhoz, stb. Amikor utánakérdezek Nagy Ottónál, akkor általában az a válasz, 

ami várható, hogy azt a családi házasnak kell letakarítani.  

 

Horváth Éva polgármester: Tegyük fel az útüzemeltetési szabályzatot? 

 

Béni Norbert képviselő: Akár azt is. Legyen valahol fent, hogy mit takarítanak. 

 

Horváth Éva polgármester: A kertvárosi övezetben a járdák takarítása törvényileg így van. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem tudom a Pétkomm Kft. oldalát mennyire 

olvassák, de az 1. számú mellékletet feltehetjük a honlapunkra. A szabályzatnak nem látom 

értelmét.  

 

Béni Norbert képviselő: Csak az utcák kellenek.   
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Horváth Éva polgármester: Mi is felrakjuk a Facebook oldalra. Más? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Volna egy észrevételem. Nem tudom pontosan hány évvel ezelőtt 

meghatároztuk a téli hóeltakarítás útvonalát. Észrevételezem, hogy ez azóta sincs betartva. 

Homlokegyenest máshogy tolják, ahogy nekik tetszik, úgy tolják. Szeretném, ha erre felhívnánk 

a majdani vállalkozó figyelmét.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekem meg az lenne a kérésem, hogyha ilyet tapasztalsz, akkor  

szólj, amikor ez nem teljesül.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Igyekszem akkor szólni, de másnapra elfelejtem. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Azzal teljes mértékben egyetértek, hogy amikor a 

történés van, akkor kapjunk jelzést. Ettől függetlenül van, amikor eltérünk a szabályzatban leírt 

sorrendtől. Ez akkor szokott előfordulni, amikor még bizonytalan a helyzet, attól függ, hogy 

hol indokolt. Amikor még nem a sztenderd téli helyzet van. Amikor egyes helyeken sózni 

kellene, akkor meg szoktuk engedni a vállalkozónak, hogy eltérjen. Alapvetően tartjuk 

magunkat a hivatalos sorrendhez. A normális hóesésben nem szabad eltérnünk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem a Pétkomm eltéréséről beszélek és nem elsősorban a 

síkosságmentesítésről. A hókotrással kapcsolatosan beszéltem.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Akkor nem szabad eltérni. Akkor kérek időben jelzést.   

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

133/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza a 

Pétkomm Kft-t a téli útüzemeltetés – Téli Útüzemeltetési Szabályzat 

szerinti – ellátásával a 2022/2023. és 2023/2024. téli szezonban.  

 

Felkéri a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy az Útüzemeltetési Szabályzata 

szerint biztosítandó ellátásra vállalkozóktól kérjen árajánlatokat, melynek 

eredményéről a döntés meghozatala céljából tájékoztassa a Képviselő-

testületet szeptember 20-ig. 

A Szabályzat szerint a kisgépekkel mentesíthető utak, valamint a kézi 

munkavégzéssel mentesíthető területek hómentesítését saját 

eszközállományával végezze el a Pétkomm Kft. 

 

Határidő: 2022. május 13. 

Felelős: Nagy Ottó ügyvezető 
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3.) Pétkomm Kft. ügyvezetőjének prémiumkifizetése, 2022. évi prémiumfeladatok 

meghatározása (száma: 59/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az 1. számú határozati javaslat a feladatok teljesítéséről szól. 

Van-e valakinek kérdése? Nem volt. 

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

134/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjének a 2021. évi prémiumfeladatok végrehajtásáról szóló 

önértékelését elfogadja és a premizálásáról szóló 226/2021.(V.05.) számú 

határozatban foglaltak végrehajtását az alábbiak szerint értékeli: 

 

I. Prémium feladatok 

 

1. Működéshez és szolgáltatáshoz kapcsolódó feladatok 

 

1.1 A távfűtés kintlévősége a bázisévhez képest nem növekedhet. 

keret: a feladathoz előirányzott keret 15 %-a 

végrehajtás: 100 % 

 

1.2.  A távfűtési rendszeren 8 óránál hosszabb, a Pétkomm Kft. 

hibájából bekövetkező szolgáltatási szünet nem fordulhat elő. 

 keret: feladatra előirányzott keret 10 %-a 

 végrehajtás: 100 % 

 

1.3. Az éves belső ellenőrzés által végzett ellenőrzéskor készült 

jegyzőkönyv ne tartalmazzon a társaságnál folyó munkánál 

jelentős elmarasztaló megállapítást. Jelentősnek minősül az olyan 

körülmény, melyet a Felügyelő Bizottság annak minősít. 

 keret: feladatra előirányzott keret 10 %-a 

 végrehajtás: 100 % 

 

1.4.  A megrendelt parkgondozási munkák panaszmentes elvégzése 

 keret: feladatra előirányzott keret 40 %-a 

 végrehajtás: 100 % 

 

1.5. A köztisztasági, hó-eltakarítási és síkosság-mentesítési munkák 

panaszmentes elvégzése 

 keret: a feladatra előirányzott keret 25 %-a 

 végrehajtás: 100 % 

 kifizethető a keret 100 %-a 
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2. Távhővezeték rekonstrukció 

 

2.1.     Hősök terei rekonstrukció III. ütem 

keret: a feladatra előirányzott keret 100%-a 

végrehajtás: 100 % 

 

II. Prémium kifizetés 

 

A prémium kiírás 5. pontja szerint „a kifizetés feltétele, hogy a cég nem 

veszteséges”. 2021. évben a Pétkomm Kft. 2021. évi adózott eredménye 

+7.131 ezer forint. 

 

A Képviselő-testület megállapítja, hogy valamennyi prémiumfeladat 

teljesült, a Pétkomm Kft. 2021. évben nem volt veszteséges, ezért a 

prémium kifizetését engedélyezi az ügyvezető részére. 

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatról az ügyvezetőt tájékoztassa. 

 

Határidő: 2022. május 5. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: 2. számú határozat javaslat a prémium feladatok meghatározása. 

Kérdés, javaslat? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

135/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjének premizálása érdekében 2022. évre a határozat 

melléklete szerinti prémiumfeladatokat tűzi ki. 

 

A prémium kifizetés feltétele a Kft. 2022. évi beszámolójának elfogadását 

követően, a kitűzésben szereplő feladatok végrehajtásának értékelése. 

 

Határidő az ügyvezető tájékoztatására: 2022. május 5. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Vendégünkre való tekintettel javaslom, hogy zárt ülés keretében 

folytassuk tovább az ülést. Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal 16.17 órakor zárt ülésen folytatta 

tovább a munkát.  
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16.26 órakor a Képviselő-testület nyilvános ülésen folytatta tovább a munkát.  

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 60/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van-e valakinek kérdése?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van egy egészen kicsi módosító javaslatom. A 7-es számú 

határozatban úgy van, hogy jelenjen meg a Pétfürdőről Berhida felé kivezető úton 

forgalomlassító sziget létesítése. Úgy kell helyesen beírni, hogy Berhidáról Pétfürdőre bevezető 

úton forgalomlassító sziget létesítése.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem kifele lassítunk, hanem befele.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez már így marad.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt fordítva kellett volna megfogalmazni.  

A másik, hogy miért kell mindet megküldeni a szakértőnek? 

 

Horváth Éva polgármester: Így döntött a testület, amikor a határozatot meghozta.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Itt volt ő is.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Beleépítette a koncepcióba. 

 

Horváth Éva polgármester: Elkészült a koncepció és májusban elfogadja egyben, vagy nem 

fogadja el a Képviselő-testület. Ezeket az észrevételeket beleépítette.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: És akkor májusban fogunk érdemben foglalkozni vele? 

 

Horváth Éva polgármester: Miért kezdenénk érdemben foglalkozni vele? Akkor lesz 

elfogadva, vagy nem elfogadva a közlekedési koncepció.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tegyük fel, hogy akkor lesz elfogadva, és onnantól kezdve 

kezdünk el például az Akácfa utcában fekvőrendőrt elhelyezni.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Borzasztóan lassú. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Több, mint két éve.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Majdnem azt mondom, hogy feleslegesen, mert ennyit mi 

is magunktól meg tudtunk volna csinálni.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Megkérdezem, mert feltételezem, hogy ebből ismét megint 

nagy balhé lesz. Próbálunk kitalálni dolgokat a közlekedés rendezéséhez Pétfürdőn, majd a 

szakértő úr megszakértette, összerakja, és megkapjuk a teljes anyagot. Utána mi heten, a 

gonoszok megszavazzuk és rázúdítjuk a péti lakosokra meg sem kérdezve őket? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Itt volt a közmeghallgatás.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen, volt közmeghallgatás. 

 

Horváth Éva polgármester: Fel volt téve a honlapra a közlekedési koncepció anyaga, 

mindenki elolvashatta, nyilvánosságra lett hozva.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Elővételezem, hogy ebből megint majd nagy balhé lesz. 

 

Horváth Éva polgármester: Megvan az indokunk, hogy megtehette volna a tisztelt lakó az 

észrevételét, volt rá lehetősége, hogy írásban észrevételezze a nyilvánosságra hozott anyagot, 

vagy eljön a közmeghallgatásra. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Köszönöm, a kérdésre választ kaptam.   

 

Horváth Éva polgármester: Egy ilyen válaszunk már kiment a közösségnek.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lassan a második évnél tart ez a dolog, ha esetleg tartunk 

még egy közmeghallgatást, nem dől össze a világ. Az a baj… 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző, Miskolczi Ferenc alpolgármester: Minek? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Lehet, hogy van rá igény, talán azért. Nagyobb problémának 

látom, hogyha májusban döntünk is róla, szeptemberre véglegesítjük, akkor is a költségvetésbe 

nem raktuk bele azokat az összegeket.  

 

Horváth Éva polgármester: Hogyne! Céltartalékban benne van a közlekedési koncepció 

összege.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A szakértő díja.  
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Molnár Gyula László képviselő: Nagyon minimális összeg ahhoz képest, hogyha az általunk 

javasolt dolgokat elindítjuk. Az elindításhoz sincs benne elég pénz. Nagyon-nagyon rosszul 

volt ütemezve. Támogatom alpolgármester urat, hogy ezt most már végig kellene darálni. Kezd 

vicc kategória lenni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ehhez annyit szeretnék hozzáfűzni, hogy egy koncepció nem 

azt jelenti, hogy most elfogadja a Képviselő-testület, és másnap meg kell rendelni mindent, ami 

abban a koncepcióban le van írva. Fel kell állítani egy fontossági sorrendet. Azt gondolom, 

hogy ez jelen esetben az Akácfa utca, mert ott voltak a kedélyek kiélezve, itt ígérte először a 

Képviselő-testület az Akácfa utcai lakóknak, hogy a közlekedési koncepcióig marad az a 

helyzet, ami ott van és hogy annak a megoldására majd a koncepcióban a közlekedési szakértő 

tesz javaslatot. Mint ahogy tett is javaslatot, amit a testület több ízben tárgyalt. A közlekedési 

koncepció elfogadása a Képviselő-testület feladata. Semmi nem írja elő, hogy ebbe a település 

lakói beleszólhatnak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az, hogy semmi nem írja elő és hogy beleszólhatnak, 

remélem, és úgy tudom, hogy itt olyan képviselők ülnek, akik a lakosságért dolgoznak, nem 

önmagukért. A másik dolog, hogy a legfontosabb dolog a közlekedési koncepcióban az Akácfa 

utca, nem az a legfontosabb, hanem a közlekedés biztonság. Nagyon sok fontos dolog van, a 

táblák, forgalomkorlátozás, ami a biztonságot szolgálja.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Bocsánat, hogy közbevágok. Első mondata az volt a 

közlekedési szakértőnek a legelső megbeszélésen, ebben a teremben, hogy közlekedési és 

táblázás szempontjából a település teljesen rendben van. A közlekedési koncepciót meg tudta 

csinálni a testület, mert mindenkinek van jogosítványa és valamilyen módon mindenki vezet. 

Az, hogy hova teszel ilyen táblát, nem biztos, hogy igényel akkora szakértelmet, mint például 

az, hogy egy utcának a közlekedési forgalmát megítéld Ahhoz már szakértelem kell, amit meg 

kellett fizetni. Erre mondtam, hogy ebből a szempontból meg oda van egy kötelező ígérete a 

Képviselő-testületnek, hogy a közlekedési koncepcióba valamilyen módon rendeződik az az 

állapot, ami ott abban az utcában senkinek nem tetszik. Igazából nem is jó, mert nem lehet 

betartatni. Amikor eldöntötte a testület, hogy elhelyezteti a várakozni tilos táblákat, a következő 

ülésen kihelyeztette az 1 órás időtartamot. Legyünk őszinték, nem lehet betartatni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem emlékszem pontosan, hogy mi történt a koncepció tárgyalás 

legvégére, bár igyekeztem figyelni. Voltak javaslatok, és ezekről szavaztunk, ez bent van a 

lejártak között, hogy ezeket a javaslatokat a testület kéri, hogy fogalmazza bele a koncepcióba 

a szakértő úr. Összességében a végén szavaztunk arról, hogy az a koncepció elfogadásra kerül? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem, ma kaptuk meg az anyagot.  

 

Dombi Norbert képviselő: Májusban fogjuk elfogadni azokkal a kiegészítésekkel együtt, 

amiket elfogadtunk. Mi van akkor, ha nem fogadjuk el? Ott voltak olyan javaslatok… 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mi javasoltuk az egészet.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem biztos. Az Akácfa utcát egyirányúsítani nem mi javasoltuk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De. Mi szavaztuk meg.  
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Molnár Gyula László képviselő: A szakember javasolta Feri.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, de a Képviselő-testület a közmeghallgatáson megszavazta.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt kérdeztem, hogy megszavaztuk? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mindent megszavaztuk, ami benne van. Azért született ez 

a sok határozat.  

 

Dombi Norbert képviselő: A végén a koncepcióról szavaztunk? 

 

Horváth Éva polgármester: Egészében nem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azért kérdezem, hogy mi a helyzet ezzel, hogy akkor most 

belekerül, elfogadjuk és egyirányú lesz az Akácfa utca? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Részenként megszavaztuk. 

 

Dombi Norbert képviselő: De ebben nincs benne Feri.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Biztosan kimaradt.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert azt nem kell, hogy küldje meg a szakértőnek, mert itt 

volt a közmeghallgatáson. 

 

Dombi Norbert képviselő: Szerintem nem szavaztunk róla.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szavaztunk róla, nekem meggyőződésem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem szavaztuk meg. Hol van róla a határozat? 

 

Béni Norbert képviselő: Az új javaslatokról szavaztunk, ami közbe jött. Amit a szakértő 

előadott és kitalált, arról még nem szavaztunk. Az egyirányúsítás konkrétan a szakértő javaslata 

volt. Ő hozta a legelején, hogy mi lenne, ha az Akácfa egyirányú lenne. Erre jött egy-két 

képviselői javaslat, hogy mi lenne, ha csak részben lenne, de erről nem szavaztunk.  

 

Horváth Éva polgármester: A Képviselő-testület nem is tiltakozott, hogy ez ne legyen benne.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azért, mert arról volt szó, hogy ez egy előterjesztés a részéről.  

 

Horváth Éva polgármester: Májusban eldől.  

 

Béni Norbert képviselő: Majd májusban ki lehet belőle venni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Szerintem butaság egyirányúsítani az Akácfa utcát. Képzeljétek el 

a Sandáékat, ott laknak a sarkon, meg a szomszédok, 5 méterre van a Temető utcától, le kell 

mennie az aljára, és visszajönni az Ifjúság utcán. Ez milyen dolog? Olyan szinten avatkozunk 

bele a mindennapokba.  
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Nagy Zsolt képviselő: Ez most még nem így lesz. 

 

Dombi Norbert képviselő: Oké, de szerettem volna, hogy ezt tegyük tisztába.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott lesz mindenki előtt az anyag, és döntünk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Erről nincs döntés.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nincs.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A koncepciónál tételenként kell szavazni. Most nem 

szavaztunk úgy.  

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor jól emlékszem. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Volt egy kötelező konszenzus. Előtte volt 3-4 megbeszélés.  

Amit a jegyző asszony mondott. Lehet, hogy a közlekedési szakértő elmondta, hogy minden 

tábla jól ki van rakva Péten, viszont az anyagában, amit leírt, legalább 8 tábla van rosszul 

kirakva. Azt is ő írta le.  

 

Horváth Éva polgármester: A közlekedési koncepció májusban napirend. Most a lejárt 

határidejű határozatokról szóló jelentés a téma.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyedül én voltam az, aki nem szavazta meg annak idején 

azt, hogy közlekedési szakértőt fogadjunk arra, hogy elkészítessük Pétfürdő közlekedési 

koncepcióját. Most is azt mondom, hogy kidobott pénz volt az egész. A közlekedési szakértő 

nem csinált egyebet, mint, amit mi lediktáltunk, beírta és azt fogja összerakni. Mi magunk meg 

tudjuk ezt csinálni, meg is csináltuk, csak magunk elé tettünk egy közlekedési szakértőt. 

Teljesen felesleges volt, de most már ez van.  

 

Horváth Éva polgármester: Napirenddel kapcsolatban van-e még kérdés? 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

140/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

235/2020.(IX.24.), 75/2022.(II.10.), 85/2022.(II.24.), 91/2022.(II.24.), 

96/2022.(III.17.), 97/2022.(III.17.), 98/2022.(III.17.), 99/2022.(III.17.), 

104/2022.(III.31.), 105/2022.(III.31.), 106/2022.(III.31.), 

107/2022.(III.31.), 108/2022.(III.31.), 110/2022.(III.31.), 

113/2022.(III.31.), 114/2022.(III.31.), 117/2022.(III.31.), 

118/2022.(III.31.),              119/2022.(III.31.),              126/2022.(III.31.). 
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2.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Horváth Éva polgármester: Februártól mondom el, ami történt, bár alpolgármester úr a 

múltkori ülésen sok mindenről beszámolt.  

Március 19-én az elektronikai lomtalanítás lezajlott. Nem volt probléma.  

Március 22-én a Bakonykarszt közgyűlést tartott, melynek témája a 2023-24. évi 

villamosenergia beszerzés, közbeszerzési eljárás lefolytatása. Erre azért volt szükség, mert az 

érték meghaladja azt az összeget, amire felhatalmazása van az igazgatóságnak. Ehhez kellett a 

közgyűlés hozzájárulása.   

Március 24-én aláírtuk az Ady Endre utcai lakás adás-vételi szerződését.  

Február óta kétszer is volt Kormányablak busz Pétfürdőn, március 25-én és a múlt héten április 

22-én. Igénybe veszik az emberek. Szeretném felhívni a figyelmet, hogy a jövő hónapban is 

lesz KAB busz. 

Jön két nagyobb téma. Az egyik a szennyvíz telep. Ez az a bizonyos KEHOP-os nagy 

beruházás, ami elindult. A történések február óta úgy jönnek egymás utána, hogy a tavalyi 

évben új közbeszerzési eljárást kellett indítani. Annak a nyertese nem az előző eljárás nyertese 

volt, ezért február 28-án aláírtam az eredeti szerződéstől való elállási nyilatkozatot. Az eredeti 

kivitelezési szerződésben volt egy ilyen pont, hogy az akkor lép életbe, amikor rendelkezésre 

áll a fedezet. Az nem állt rendelkezésre, ezért nem léphetett érvénybe. Az új közbeszerzési 

eljárás keretében nem ez a kivitelező lett a győztes. A 2022. évi Magyar Közlöny 34. számában 

megjelent az 1085/2022.(II.23.) kormányhatározat, amiben a fedezet rendelkezésre áll, a 

kivitelezés elkezdhető.  

A projekt indítás a kiviteli tervezési munkákra, valamint a kivitelezés elkészítő munkákra 

március 17-én történt. Kaptunk egy kellemetlen nyilatkozatot a Nitrogénművek Zrt. részéről, 

hogy nem járul hozzá a kivitelezés során a gyáron belüli közlekedéshez. Nem lehet a gyáron 

belül megközelíteni a szennyvíztelepet. Ez egy másik nitrogénes gyárterületen kívül lehet. 

Ennek mindenféle bonyodalmai vannak. Most 22-én volt egy kooperáció és ezek az 

egyeztetések indultak meg a kivitelező és a Nitrogénművek között. Az a terület, amit a Nitrogén 

felajánlott, hogy lehet használni, mindenre alkalmas, csak nem építési munkákhoz való 

felvonulásra és anyagok beszállítására.   

Április 22-én ezen a kooperáción ezen kívül, hogy a Nitrogénművekkel a kapcsolat létrejött 

személyesen, és az egyeztetések megindulnak, kiderült, hogy a meglévő szennyvíztelep 

meglévő műtárgyainak egy részét el kell bontani. Készült egy statikai felülvizsgálat és 

célszerűbb elbontani és újat építeni. Ezért a műszaki tartalom nagyban nem, de kismértékben 

módosulni fog, ezért nagy valószínűséggel a vízjogi létesítési engedélyt is módosítani 

szükségeltetik.  

Mekkora munkáról szólt a történet, elmondanám az összegeket. Az eddigi tervezési munkákra, 

ami az engedélyezési és előkészítő tervezést jelentette, 10.998 ezer forint. Ez nettó összeg. A 

kivitelezés 1.219.994 ezer forint, a műszaki ellenőrzés 9.400 ezer forint, és a PR tevékenység 

1.445 ezer forint. Ez összességében nettó 1.241.837.400,- forint, ami felbruttósítva 

1.577.133.498,- forint. Kivitelező már a vis majort bejelentette a Nitrogén hozzáállása miatt, a 

módosítási igényét is bejelentette, ha esetleg ideiglenes utat kell neki építenie a felvonuláshoz. 

Mint minden nagyobb beruházásnál az orosz-ukrán háborúra hivatkozva egy előzetes vis majort 

jelentettek be. A műszaki ellenőr is bejelentett egy vis majort, tudniillik a vele megkötött 

szerződés 5 éves, és az idő múlására tekintettel ő ezt frissíteni szeretné a programiroda felé. 

Természetesen csinálja a dolgát. Ez a bruttó 1,5 milliárdos összeg várhatóan felmegy. Nekünk 
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nem kell beletenni, de jobb lett volna, ha ez 4 évvel ezelőtt elkezdődik. Először 300-at nyertünk, 

utána 500-ra kértük, utána 800 lett az első kivitelezés. Ha előbb elkezdjük, talán nem került 

volna ennyibe.  

Idei pályázatok. Magyar Falu Program temetőkerítés pályázatán nyertünk 5.998.767,- forintot.  

Az UHK2022, Nyárfa köz útépítési pályázaton nyertünk 43.041.445,- forintot. Itt az 

ajánlatkéréseket a jövő hónapban indítjuk. Lehet, hogy több kanyart kell tennünk, mert nagy a 

valószínűsége, hogy az első ajánlatkérésnél kiderül, hogy belecsúszunk a közbeszerzésbe. 

Meglátjuk, de megpróbáljuk, hátha nem csúszunk bele.  

Az eszközbeszerzés pályázaton is pályáztunk a Pétkomm-nak egy önjáró rézsűnyíró gépre, 

melyre nyertünk 12.592.050,- forintot.  

Beadtunk még két pályázatot. A Közösségi Háznak eszközbeszerzésre, melyre jött a jelzés, 

hogy tartaléklistára kerültünk. A gyerekorvosi rendelő nyílászáró cserére nem kaptuk még 

visszajelzést.  

Szintén a Magyar Falu Program keretében a falusi civil alap keretben a PMTE pályázott a 

sporttelep épületeinek homlokzat felújítására, és nyert 6.650 ezer forintot.  

A Közösségi Ház pályázott rendezvényekre és 500 ezer forintot nyert, aminek a célja a jövő 

héten megtartandó színjátszó fesztivál megrendezése.  

Beadtuk a pályázatunkat az önkormányzati feladatellátásra kiírt pályázatra, ami 50 %-os 

intenzitású, az Újmandulás utcai járda, itt nyertünk 13.194.872,- forintot. Ajánlatkéréseket 

májusban indítjuk.  

A Liszt Ferenc utca 40. épület mögött hulladékot kellett elszállítani, mely megtörtént. A 

játszótéri homokozók és eszközök altalaj felásása megtörtént. A játszótéri eszközök és bútorok 

állapotfelmérése megtörtént, majd a munkák megrendelésre kerültek. A csónakház mellett ki 

kellett vágni egy balesetveszélyes beteg nyárfát. A fák kosaras autóval történő gallyazásának 

megrendelése megtörtént.  

A hulladék radar nevű cégtől kaptunk egy felszólítást a Temető utca végén önkormányzati 

ingatlanon felhalmozott hulladékokról. Az az eljárás, hogy nekünk 30 napon belül ki kell 

takarítani, aztán visszajelezni. A megrendelést kiadtuk. El lesz szállítva. Zöldhulladék, építési 

hulladék, meg mindenféle szemét van ott. Nem olyan sok, de sokfajta.  

A Berhidai út 56-ban, az iskolában lévő lakásunknál a szennyvízrendszer teljesen szétment, 

nagyon csúnya dolgokat okozva az iskolában. Ennek a teljes felújítását, karbantartását 

megrendeltük. Megvárjuk, hogy lemenjenek a jubileumi rendezvények, hogy ne akkor legyen 

feltúrva, akkor megcsináljuk. 

A Liszt Ferenc lakótelepen a parkolóhelyek átfestésére a megrendelést kiadtuk.  

 

Béni Norbert képviselő: Végeztek is.  

 

Horváth Éva polgármester: Jó, köszönöm. Kérdés van-e ezzel kapcsolatban? Nem volt.  

 

 

6.) Alapítványok pályázatainak elbírálása a hiánypótlás után (száma: 63/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a Pikk 21’ Alapítvány támogatásáról szóló határozati javaslatot azzal a 

módosítással, hogy tűzifa vásárlására ne kapjon támogatást.  

A Bizottság mindemellett észrevételezi, hogy a hiánypótlás keretében beérkezett beszámoló 

számszaki hibákat tartalmaz. A Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy kérje a beszámoló javítását (támogatások megbontása, eszköz forrásoldal 

egyezősége).  Javasolja, hogy a támogatás megadása a javítás után történjen. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Panelkuckó Alapítvány 

támogatásáról szóló határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? 

 

Béni Norbert képviselő: A javításhoz még annyit, hogyha volt alapítói befizetés, azt is 

tüntessék már fel. A 2021-es évben volt feltüntetve.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt. Panelkuckó Alapítvánnyal kezdjük.  

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

141/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Alapítványt 2022. évben 420.000,- Ft-tal támogatja. 

 

A támogatás célja: a pályázatban felvállalt - nagycsoportosok 

úszásoktatása – feladat végrehajtásának elősegítése 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási Szerződés megkötésére. 

 

Határidő: tájékoztatás: 2022. május 10. 

                 szerződéskötés: 2022. május 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Pikk’21. Alapítvány következik. Pénzügyi Bizottságnak volt egy 

javaslata, hogy kérjünk javítást. Kérdésem, hogy hozzam vissza a testület elé? 

 

Béni Norbert képviselő: Ezek elég csúnya hibák, hogy az eszközök és a források nem 

stimmelnek. 300 ezer forintból 492 ezer forint volt az adomány, ez számszakilag nem stimmel.  

 

Horváth Éva polgármester: Döntsünk a támogatásról, ha vissza kell hoznom a beszámolót? 

Úgy sem tudok addig szerződést kötni, ha látni akarjátok a beszámolót. Vagy a Pénzügyi 

Bizottság hatáskörébe adjátok, hogy nézze át. 

 

Béni Norbert képviselő: Dönthetünk róla, aztán csak rá kell bólintani lényegében.  
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Horváth Éva polgármester: Döntsünk erről és májusban véglegesítjük.  

 

Béni Norbert képviselő: Igen. 

 

Horváth Éva polgármester: Az első kérés, hogy a beszámoló számszaki hibáit javítsa ki az 

alapítvány és tüntesse fel a befizetői oldalon az adatokat. Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

142/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pikk’21. 

Péti Iparosok és Kereskedők Közössége az Ifjúság és a Rászorulók 

Megsegítésére Alapítvány 2022. április 12-én benyújtott hiánypótlását 

átvizsgálta és megállapította, hogy a beszámoló számszaki hibákat 

tartalmaz. 

 

Felkéri az Alapítvány elnökét, hogy javítsa a beszámolót (támogatások 

megbontása, eszköz forrásoldal egyezősége, alapítói befizetés 

megjelenítése) és 7 napon belül nyújtsa be.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt.  

 

Határidő a) tájékoztatásra: 2022. május 10. 

                 b) hiánypótlásra: a határozat kézhezvételét követően 7 nap 

Felelős  a) pontért: Horváth Éva polgármester 

              b) pontért: Alapítvány elnöke 
 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság a támogatásokból a Tüzifa támogatást 

kivette, mondván, hogy az önkormányzatnak is hatásköre. A karácsonyi adomány vásárlást és 

az ifjúság felkarolását támogatta. Ezzel kapcsolatban van-e javaslat? 

Aki támogatja a karácsonyi adományvásárlásra a 300 ezer forintot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

143/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint a Pikk’21. Péti 

Iparosok és Kereskedők Közössége az Ifjúság és a Rászorulók 
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Megsegítésére Alapítvány 2022. évben 300.000,- Ft támogatásban 

részesüljön karácsonyi adomány vásárlására. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja a tüzifa vásárlásra a 200 ezer forintot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

144/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Horváth Éva polgármester javaslatát, mely szerint a Pikk’21. 

Péti Iparosok és Kereskedők Közössége az Ifjúság és a Rászorulók 

Megsegítésére Alapítvány 2022. évben 200.000,- Ft támogatásban 

részesüljön tűzifa vásárlására. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja az ifjúság felkarolására a 130 ezer forintot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

145/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely szerint a Pikk’21. Péti 

Iparosok és Kereskedők Közössége az Ifjúság és a Rászorulók 

Megsegítésére Alapítvány 2022. évben 130.000,- Ft támogatásban 

részesüljön ifjúság felkarolására (fejlesztő eszközök, illetve 

szolgáltatások). 

 

 

Horváth Éva polgármester: Most ott tartunk, hogy a Képviselő-testület nem támogatja az 

alapítvány támogatását. Maradjunk annyiban, hogy a hiánypótlást megint kiküldjük, májusban 

visszahozom a Képviselő-testület elé és napirendre vesszük az alapítvány támogatását.  

 

 

7.) Beszámoló a 2022. I. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról  

(száma: 68/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van-e valakinek kérdése? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

146/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2022. I. 

negyedévi szociális ellátásokról szóló – beszámolót e l f o g a d j a. 

 

 

8.) Nyári napközis tábor (száma: 62/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy a 2021. évi 

díjazáshoz képest 2022.-ben az emelés 200.- Ft/óra legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy javaslata a Humán Bizottságnak.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Szeretnék másik javaslatot tenni. Számoltam. 5 hétről van 

szó. Minden héten 6 fizetett felnőtt vesz részt a munkában. Az idei évben a táborvezető díjazás 

nélkül csinálja – egyéb okokból kifolyólag – a tábort. Bár polgármester asszony a Humán 

Bizottság ülésén azt mondta, hogy talán meg is szoktak verekedni a pedagógusok azért, hogy 

dolgozhassanak a nyári napköziben. Úgy gondolom, hogyha mi 90 gyerekre vigyázunk, 

folyamatos napi 8 órás programot biztosítunk a gyerekeknek, nagyon nagy a felelősség, mert a 

gyerekek egyre jobban elektronikusan vezéreltek és a napközibe semmiféle elektronikus 

eszközt nem hozhatnak, nem használhatnak, tehát az idejüket nekik kell lekötni. Úgy gondolom, 

hogy 400,- forintot tudnánk emelni az óradíjon. Beleférne. Megnéztem a költségvetést, és az 

erre félretett pénzen bőven belül vagyunk, ha 400,- Ft-tal magasabb óradíjazást adunk. Teszem 

azt akkor sem fogjuk elérni a segédmunkások nettó bérezését. Iszonyatosan nagy felelősségről 

van szó. Mi ezt boldogan vállaljuk, mert ez az életünk. Ha egy pedagógus a nyári szünetében, 

a szabadsága alatt elmegy és gyerekekre felügyel, foglalkozik velük, programot ad, felelősséget 

vállal értük, aki úgy gondolja, hogy lazaság és milyen jó, az nyugodtan eljöhet 90 gyerekkel a 

Balatonra és érezze át azt, hogy 90 gyermekkel indulunk és a rettegés, hogy nehogy 92-vel 

jöjjünk haza. A Pétfürdői önkormányzatnak van egy igen nagy éves költségvetése, amiből az 

állam elszipkázta az iskolát, és az iskoláskorú népességre és hozzájuk tartozó szülőkre, mint 

lakosságra az étkezésen kívül csak a nyári napközi, amire költ az önkormányzat. Nem 
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magamért beszélek, hanem a kollégákért. Azt javaslom, hogy 400,- Ft-ot emeljünk a tavalyi 

óradíjakhoz képest.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a Humán Bizottság azon javaslatával, hogy a 

tavalyihoz képest 200,- forinttal emelkedjenek az órabérek, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 5 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

147/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát, mely szerint a nyári napközis 

táborban dolgozó személyek bére a 2021. évi díjazáshoz képest 200,- 

Ft/óra összeggel emelkedjen.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Második javaslat, hogy 400,- forinttal emelkedjenek az órabérek. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett elfogadta, hogy a nyári 

napközis táborban dolgozó személyek bérét a 2021. évi díjazáshoz képest 400,- Ft/óra 

összeggel megemeli.  

 

Horváth Éva polgármester: A határozati javaslatba ezt beletesszük. A határozati javaslatban 

van egy elírás, hogy nem június 30-ától, hanem június 27-étől lesz napközi.  

Aki így a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

148/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a nyári napközis tábort 2022. évben is megszervezi. 

 

A napközis tábor időpontja: 2022. június 27. napjától 2022. július 29. 

napjáig tart. 

 

A finanszírozás fedezete az Önkormányzat 2022. évi költségvetése „iskola 

működtetés” előirányzaton biztosított. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy az alábbi feladatok végrehajtásáról 

intézkedjen: 

a) a tábor szervezéséről a szülők értesítése, 

b) az étkezésről szóló megállapodás megkötése, 
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c) a balatoni buszjárat biztosítása, 

d) a tábor személyzetével a szerződések megkötése, 

e) Tankerülettel a helyiségek használatáról szóló szerződés megkötése, 

f) bejelentés Veszprémi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztálya felé. 

 

A Testület javasolja a nyári napközis táborban dolgozó személyek 

díjazásának megemelését a 2021. évi díjazáshoz képest 400,- Ft/óra 

összeggel.  

 

Határidő a szervezéssel kapcsolatos feladatokra: 2022. június 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

9.) „Bakonyalja” Vízrendezési Vizitársulat megszűnése (száma: 65/2022.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Van-e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

149/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 

„Bakonyalja” Vízrendezési Vizitársulat (továbbiakban: Társulat) tagja, 

egyetért a Társulat jogutód nélküli megszűnésével.  

 

A Testület felkéri   

a) a polgármestert, hogy a határozatot a Társulat Intéző Bizottságának 

küldje meg, 

b) az önkormányzat küldöttgyűlési tagját, hogy a Társulat soron 

következő ülésén a testületi döntést képviselje. 

 

Határidő: a) a határozat megküldésére: 2022. május 5.  

      b) képviseletre: a Társulat soron következő ülése   

Felelős: a) pontért: Horváth Éva polgármester 

  b) pontért: önkormányzat küldöttgyűlési tagja 
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10.) Temetőkerítés építése (száma: 71/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, 

hogy új árajánlat legyen bekérve a következő módosítások alapján. Az 1. szakasz ugyanazzal a 

műszaki tartalommal kerüljön megvalósításra, mint a 2. és 3. szakasz. Teljes bontás után 

előregyártott, horganyzott táblás elemekkel történjen a megvalósítás. Egyik szakanál sem kell 

alap, hanem előregyártott beton lábazati elemek legyenek beépítve.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel a műszaki tartalom változással abszolút nem értek egyet. 

Igazad van, a Temető utcai oldalon nem táblás kerítés, hanem betonoszlopos kerítés van, de 

alapozás mindenütt van. Ez a lényege az egésznek, hogy ne túrják alá a kerítést. Messzemenően 

tiltakozom ellene, hogy alapozás nélkül csináljuk meg a kerítést és csak lábazati elemeket 

tegyünk, mert alatta ki lesz túrva, az egész tönkremegy. Nem tudom támogatni. Arról nem 

beszélve, hogy ez az egész újra terveztetést igényel. Újra tervezői költségvetés, aminek alapján 

új árajánlatot kell kérni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az nem baj.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy de baj, mert ennek az ára nem alacsonyabb 

lesz, hanem magasabb.   

 

Béni Norbert képviselő: 220 méter kerítésért 22 millió forint kicsit sok szerintem. A Nagy 

Zsolt által javasolt megoldásnak picit utánanéztem. A nap folyamán találtam egy oldalt, ahol ki 

lehetett kalkulálni, hogy ezzel a lábazattal és ezzel a fajta kerítéssel, ha mindent teljesen 

újraépítünk, akkor 220 méternek 3.758 ezer forint az anyagköltsége. Ha dupla lábazatot 

teszünk, mert szó volt a frontoldalon kétoldalas béléstestről, akkor ez még 800 ezer forinttal 

emelkedik. Csak az anyagköltség lenne 4,5 millió forint. Ez nagyon messze van a 22 milliótól. 

Az iszonyat ár.  

 

Horváth Éva polgármester: Az egészben az alapozás drága. Így van beadva a pályázat, ezzel 

a műszaki tartalommal. A földmunka drágítja meg. Ha megcsináljuk ezt a kerítést, akkor 

csináljuk meg tisztességesen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azért nem kerek, hogy újra meg módosítsuk, mert van egy pályázó, 

akinek a számai nyilvánosságra kerültek. Most még egyszer megfuttatjuk és nyilván a 

konkurencia látni fogja. Nem korrekt eljárás a részünkről, ha ilyen belenyúlást szeretnétek 

megszavazni. Szerintem tisztességtelen.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ebben igazad van, de nem ez volt a probléma, hogy mennyi, hanem a 

műszaki tartalom a probléma. Az felesleges, mert az a pénzkidobás.  

Szeretném még sokkolni a Képviselő-testületet. A Norbitól elhangoztak adatok és tegnap 

ígéretet tettem arra, hogy körül fogok nézni. Kicsit részletesebben, kellene 84 tábla kerítés, 85 

oszlop, 84 lábazati elem, rögzítő profilok, stb. Én 2.058 ezer forintért találtam ezt. Nem 
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számoltam bele betont, amivel az oszlopokat be kell betonozni. Körülbelül 1,7-2 m3 beton kell, 

de ennek nem tudom az árát. Ez így beton nélkül 2.096.300,- Ft. Ha hozzászámoljuk a betont, 

a szállítási költséget, meg még néminemű valamit, akkor is csak 2,5 millió forint és akkor már 

vastagon fogott a ceruza. Ha a munkadíjat hozzáveszem duplán, akkor is 5 milliónál tartunk. 

Ebben nagy valószínűséggel a bontás is benne. Ha elosztom 210 folyóméterrel, az 23.809,- 

forint.  

 

Horváth Éva polgármester: Változatlanul fenntartod, hogy alapozás nélkül csináljuk meg a 

kerítést? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen, változatlanul fenntartom. Még azon túlmenően is, hogy 

folyamatosan azt mondod, hogy feltúrja a vaddisznó. Ha a lábazati elemet lerakod, az egy 

merev dolog, az alatt nem fog tudni betúrni a vaddisznó. A másik, hogy a temetőben nem a 

vaddisznó kár a jelentős. Ha be is kerül egy-egy vaddisznó, oké, de ezen a kerítésen nem fog 

bemenni. Számoltam 1,70 cm magas kerítés elemmel, amit hogyha 20-25 centis lábazati elemre 

teszünk, akkor az már 2 méteres kerítés.  

 

Horváth Éva polgármester: A javaslatotok az, módosítsuk a tervet ezzel a műszaki 

tartalommal, mert kell a tervező.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem kell. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem kell. Polgármester asszony tegnap felolvastam a pályázatban… 

 

Horváth Éva polgármester: Bocsánat, az elszámoláshoz be kell adnom a tervet.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Hogy módosításnál. Ott van, felolvastam. Nem akarok untatni senkit és 

húzni az időt. Felolvastam, hogy mit jelent a módosítás, mikor nem kell módosítás.  

 

Horváth Éva polgármester: Képviselő úr! Azt hiszem a 15. Magyar Falu Program… 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hadd mondja már végig Éva.  

 

Nagy Zsolt képviselő: 5.900 ezer forintot nyertünk, ugye? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Én meg számoltam 5 millió forintot. Azt jelenti, hogy bőven belefér. 

Pont az volt a lényege a tegnapi felolvasott dolognak, ha még olcsóbb is, pláne meg lehet 

valósítani módosítás nélkül.  

Nem tudom mennyi volt a tervezési díj.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A kivitelezés valamilyen százaléka.  

 

Horváth Éva polgármester: Kell a tervet módosítani, mert ennek alapján tudunk árajánlatot 

kérni.  

Meg fogja csinálni a tervmódosítást, csak hadd fogalmazzam meg a határozati javaslatot, mert 

akkor tudunk haladni. Akkor tudok májusban visszajönni, hogy hol tartunk. Az a javaslatotok, 
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hogy a műszaki tartalmat változtassuk meg oly módon, hogy mindenütt táblás kerítés legyen 

kerítéselemekből, 1,70 magas elemekből plusz alatta előregyártott lábazati elem legyen és ne 

készüljön alapozás. Erre módosítsuk a tervet, ennek alapján készüljön a költségvetési kiírás, és 

ez alapján kérjünk be árajánlatokat. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

Nagy Zsolt képviselő: El tudom ezt fogadni, de továbbra is feleslegesnek tartom a tervezést. 

Ha a Képviselő-testület dönt arról, hogy mi legyen a műszaki tartalma ennek a beruházásnak, 

szerintem annak alapján ki lehet írni az árajánlatkérést.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, csak költségvetés kiírás kell, ahhoz pedig kell egy terv és a 

pályázónak is kell egy tervdokumentáció, hogy a kezében legyen. A tervező meg fogja csinálni. 

Az előbbi határozati javaslatot felteszem szavazásra, aki azt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

150/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő köztemető kerítésének megvalósítására 

készített terv műszaki tartalmát megváltoztatja az alábbiak szerint:  

- mindenütt táblás kerítés készüljön 1,70 méter magas kerítéselemekből, 

- alá előregyártott lábazati elem kerüljön, és ne készüljön alapozás.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a terv módosításáról, a 

költségvetési kiírásról, majd újabb árajánlatok bekéréséről.  

 

Határidő: a döntésre: 2022. június havi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Molnár Gyula László képviselő: Arról nem döntünk, hogy ne csak egy pályázat legyen?  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ennyit adtak be.  

 

Horváth Éva polgármester: Egy kört már tettünk, akkor egyetlenegy sem jött be. A második 

felhívásra jött be egy pályázat. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem hiszem el, hogy ennyire ne pályáznának. Nem mindig 

ugyanazt a kört kell megkérdezni.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor adjál listát, hogy a következőt kitől kérjük még. 
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11.) Kutyafuttató létesítése Liszt Ferenc u.2 számú ház mögötti területen  

(száma: 70/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja az előterjesztés elhalasztását a májusi ülésre. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a halasztással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

151/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

„Kutyafuttató létesítése Liszt Ferenc u.2 számú ház mögötti területen” 

tárgyú 70/2022. számú előterjesztésről a döntést elhalasztja a 2022. május 

26-i testületi ülésre.  
 

 

Tájékoztató: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 69/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

 

2.) Tájékoztató a 2022. évi támogatási kérelmek elbírálásáról (száma: 67/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

 

3.) Ifjúsági tó körüli faeszközök karbantartása (száma: 66/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság javaslatát kérem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal javasolja 

a Képviselő-testületnek, hogy a szaletli, asztalok és padok csiszolását, mázolását az önként 

jelentkező gyermekek segítségével végezzék el.  

 



26 

 

Horváth Éva polgármester: A fennmaradó munkákat adjuk oda a legjobb ajánlatot adó 

vállalkozónak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vannak ilyen gyerekek? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Lesznek.  

 

Horváth Éva polgármester: Erről nem született testületi döntés, csak beszéltünk róla. Nem 

véletlenül hoztuk be ezt tájékoztató jelleggel. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Szeptember 21-én voltunk kint a Településfejlesztési 

bizottsági ülésen a tó körül, amikor megnéztük, hogy mit lehetne, mit nem lehetne. Akkor is 

jeleztem, hogy közösségépítő jelleggel a fiatalokat összeszedni, jöjjenek, segítsenek, csináljuk 

együtt. Onnantól kezdve, hogy nekik abba energiájuk, idejük megy bele, csiszolnak, festenek, 

jól érezzük magunkat, közösséget építünk, ők vélhetően nem fognak ott rombolni és oda fognak 

figyelni, hogy az ő munkájukat más se tegye tönkre. A szeptember 30-i testületi ülés 

határozatában jelent meg a polgármester asszony kérése, irányadása, hogy rendben, de amit 

javítani kell, azt szakembernek kell készíteni és szakember kell ahhoz, hogy a szükséges 

anyagköltségeket pontosan felmérje. Valami időt megpróbálunk kitalálni, mert csúsztunk sokat. 

Májusban igyekezni fogunk és 2-3 hétvégén megcsináljuk.  

 

Horváth Éva polgármester: A Képviselő-testület feladata, hogy ezt a határozatot hozza meg, 

hogy ezt gyerekekkel csináltatjuk meg, mert ennek alapján a karbantartási munkákat meg 

tudom rendelni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Abba belegondoltatok, hogy ekkora felületeket hogy fognak 

gyerekek lecsiszolni kézzel? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ügyesen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ekkorát nem fognak lecsiszolni.  

 

Horváth Éva polgármester: Felvállalják. Ott lesz a szakember, aki irányítja őket.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lehet, hogy érdemes lenne azon elgondolkodni, hogy mivel 

áramvételi lehetőség nincs a tónál és ekkora felületet kell megcsiszolni, be kell szerezni 

legalább két akkumulátoros csiszolót.  

 

Horváth Éva polgármester: Majd elmondja a szakember, hogy mire van szüksége. Lehet, 

hogy neki van ilyen csiszolója és oda tudja adni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mivel töltitek fel az akkumulátort, hogyha nincs áram? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Meg lehet kérdezni a szakembert, nincs ilyen csiszolója.  

 

Horváth Éva polgármester: A szakemberek, akik adtak ajánlatot, nyilvánvaló, hogy van 

eszközük, amivel csinálják.  

Aki elfogadja, hogy a szaletli, asztalok és padok csiszolását, mázolását az önként jelentkező 

gyermekek segítségével végezzék el, kérem, szavazzon!  
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

152/2022.(IV.28.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Ifjúsági tó körüli faeszközök (szaletli, asztalok és 

padok) csiszolását, mázolását a vállalkozó felügyelete mellett az önként 

jelentkező gyermekek segítségével végezteti el.  

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Képviselői jelzés 

 

Béni Norbert képviselő: Jegyző asszonynak ugyan már felsoroltuk, de az óra a Szent István 

parkban lett jelentve? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szóltatok Tránszki Lacinak, tud róla.  

 

Béni Norbert képviselő: A tükör a Berhidai út 92-94. között, ma már néztem, hogy semmire 

nem jó. A hűtőkkel mi a helyzet? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Megnézték a felvételeket a közterület-felügyelők. Vasárnap 

19.37 órakor helyezte el egy szürke Opel Astra, utánfutó szerelvénnyel a kukák mellé. Viszont 

se a rendszámot, embert meg végképp nem lehet felismerni, hogy ki volt. Sajnos ennyi. 

 

Horváth Éva polgármester: Azért a feljelentést meg lehet tenni.  

 

Béni Norbert képviselő: Három kamera közül egyik sem látta? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az Óvoda felől érkezett, az óvodai kamerával lehetett rálátni, 

az alapjáraton nem rendszám felismerő. Az látszik a kamerafelvételen, hogy kipakol az 

utánfutóból és utána megy kifele a Liszt Ferenc utcán, a 48-as házszámnál megáll, mert ott volt 

kipakolva lom, feltúrták és sok mindent felpakoltak az utánfutóba, elvitték, a Diófánál kimentek 

balra, de azt már nem látta a kamera, mert sajnos a kép időnként ugrál, eltűnik, - amire azt 

mondják karbantartás során, hogy frekvencia - azt nem lehetett megállapítani, hogy Berhida 

fele mentek, vagy a kiskertbe.   

 

Horváth Éva polgármester: Ettől függetlenül a feljelentést meg lehet tenni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Arra, hogy szürke Opel Astra? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, ismeretlen tettes ellen feljelentés.  

 

Béni Norbert képviselő: Valamit csináljunk már! Tegyük meg ezt a feljelentést.  
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Horváth Éva polgármester: Ezt feltétlenül csináljuk meg! A rendőrség ki fogja kérni a 

kamerafelvételeket és lehet, hogy neki már van adata erről az utánfutós Opel Astráról. Tegyük 

meg a feljelentést! 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Meg lehet tenni a feljelentést, ezzel nincsen semmi probléma. 

Pontosan a múlt héten kért ki a rendőrség kamerafelvételt és teljesen értékelhetetlen az is.  

 

Horváth Éva polgármester: Majd ők eldöntik, hogy nekik értékelhetetlen-e vagy sem, de 

tegyük meg a feljelentést! Más kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: A temetőből kidobált szemét? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Folyamatban van.  

 

Béni Norbert képviselő: Köszönöm.  

 

Dombi Norbert képviselő: Három témában szeretnék tájékoztatást kérni. Az egyik tudom, 

hogy zárt üléses anyag, de amit el lehet mondani, az légy szíves mond el. Van egy ilyen szándék, 

hogy területet vásárolnánk ipari szándékkal. Van-e előrelépés?  

 

Horváth Éva polgármester: Elállt az ingatlan eladástól az eladó. Nem fogadta el az ajánlatot, 

utána ment egy másik kört az Ottó egy ingatlanra vonatkozóan és azt a visszajelzést kapta, hogy 

nem kívánják értékesíteni a területet.  

 

Dombi Norbert képviselő: Van egy olyan téma, amit évente egyszer megkérdezek aztán 

valamivel elütöd, de nem történik előrelépés. Ez a Berhidai út – Iskola utca betorkolása. Jobbra, 

amikor befordulunk – 6 vagy 8 éve indítványoztam, azóta nyúlik – a kiforduló sarok, néhány 

m2-es toldás.   

 

Horváth Éva polgármester: Tervező kezében a labda. Két hete hívtam fel a figyelmet rá, hogy 

kérjük szépen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Rá fogok kérdezni, hogy mi a helyzet. A harmadik téma. Azt 

hiszem a Képviselő-testület felkért téged, hogy tegyél feljelentést ismeretlen tettes ellen a 

szalagkorlát megrongálása ügyében. Itt történt-e előrelépés? A szalagkorlát úgy van már 

körülbelül féléve. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azóta még egyszer megzúzták.  

 

Horváth Éva polgármester: Szerintem tettünk, de erre most nem tudok válaszolni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Határozat van róla. Nem is volt bent a lejártakban. Ezt is meg 

fogom kérdezni a következő ülésen.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudok válaszolni, hogy hol tart az ügy, hogy a feljelentés 

elment-e.  

 

Dombi Norbert képviselő: Jegyző asszony felírja, megbeszélitek a hivatalba, csak legyetek 

kedvesek lépni, mert ez egy testületi döntés. Intézkedj, légy szíves.  
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Molnár Gyula László képviselő: Jelezném, hogy sajnos a csónakháznál az ereszcsatorna 

megint össze van törve.  

A Temető utcában a tükröt valószínűleg a vihar elállította, be kellene állítani.  

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság ülésén elhangzott, az ügyintézők 

feljegyezték, intézkednek.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lassan 1,5 éve jelzett, hogy a Malom árokban a 140-es szálló 

utáni részen végig, Berhida felé össze vannak törve az elemek.  

 

Horváth Éva polgármester: Tavaly megcsináltuk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem, ott semmi nem történt. Gáborral is végigjártuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Évente, kétévente kotorjuk a Malom árkot, nem tudjuk hetente 

kotorni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Wimmer kanyart én is szerettem volna mondani. 

Szerettem volna megkérdezni, hogy van itt egy kutya Pétfürdőn, ami állandóan megtámadja az 

embereket. Úgy tudom, hogy ez ügyben volt megkeresés a hivatalban.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudok róla.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Biztos, hogy volt, mert a levelet is láttam. Megnevezem, 

Radics Miklós kutyája a Kosztolányi 15-ben. Azzal a kutyával valamit kell csinálni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egyetlenegy feljelentés volt. A csoportvezető asszony kint 

volt a helyszínen. Nem tudták neki megmutatni a kutyát, hogy melyik az, ezért ebből az ügyből 

nem lett semmi. Ahol mondták, hogy az a kutya, nem volt kint.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Segítek annyiban, ha akartok feljelentést tenni… 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mi nem akarunk feljelentést tenni, hozzánk kell tenni a 

feljelentést.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jó. Adok két telefonszámot, akik tanúskodnak az ügyben. 

Szociális gondozót támad, aki idősekhez megy, babakocsit tologató szülőket támad meg egy 

kutya Pétfürdőn és nem történik semmi?! Nem a vicc kategória.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Így van, de pontosan meg kell tudni mondani, hogy hol él a 

kutya.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Most mondtam el, Kosztolányi utca 15. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ott voltak kint és nem az a kutya.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mert az valamerre csavargott. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Biztos, hogy az az a kutya.  
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A másik dolog, amit szeretnék megkérdezni. Kaptunk a hivatalba levelet, ahol meg lett szólítva 

a Bizottság és Képviselő-testület is. Ezekről a levelekről mi miért nem tudunk semmit? 

 

Horváth Éva polgármester: Milyen levélre gondolsz? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Jött Göncöl Istvánnétó levél a Liszt Ferenc 14-ből. Miért 

nem kaptuk meg a levelet? 

Diána Morinától is kaptunk levelet.  

 

Horváth Éva polgármester: Az a héten jött, vagy téma lesz májusban, vagy nem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Miért kell várni egy hónapot a levéllel? 

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert tegnapelőtt kaptam meg, másrészt nem olyan dolog, 

amit rögtön napirendre veszünk, utána kell járni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Göncöl Istvánné levele egy hónapja jött, nem tegnapelőtt. 

Ezek nem olyan levelek, amik egy-két hete jöttek. Meg tudom mutatni. Ezeket a dolgokat kicsit 

komolyabban kellene venni.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük.  

 

Béni Norbert képviselő: A lom, ami maradt, annak a sorsa mi? 

 

Horváth Éva polgármester: Kénytelenek leszünk elszállíttatni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Jövő héten.  

 

Horváth Éva polgármester: Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

17.31 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


